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1 Alver kyrkjelege fellesråd 23.09.2021 22/21 

 
 
 
Festeavgifter 
 

 
Alver kyrkjelege fellesråd har behandlet saken i møte 23.09.2021 sak 22/21 
 

Møtebehandling 

Saken blei drøfta.  
 
Det blei understreka at festeavgifta er viktig for fellesrådet sin økonomi.  
 
Det var einigheit om at bruk av deflator er eit godt prinsipp for prisendring. Det kom ulike 
synspunkt på om delfator skal bli brukt allereie frå 2022, eller om avgifta skal bli uendra i 
2022 for så å auke frå 2023. 
 

Votering 

Einstemmig. 
 

Alver kyrkjelege fellesråds vedtak  

Fellesrådet foreslår at festeavgifta blir endra årleg lik den kommunale deflatoren. 
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